
 
 

 
 
 

PROCES – VERBAL 
al şedinţei extraordinare – de îndată a Consiliului Local al oraşului Drăgăneşti-Olt 

din data de 09.03.2023 
 

  
 

Şedinţa extraordinară de îndată a Consiliului Local Drăgăneşti-Olt a fost întrunită în 
baza dispoziţiei de convocare nr. 247 / 09.03.2023 la iniţiativa domnului Primar Tudorică 
Marian-Viorel şi s-a desfăşurat în sala de şedinţe a Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt, începând cu 
ora 16:00. 

 
 
I. PREZENŢĂ ŞI PARTICIPARE  

 
 
Au răspuns prezent un număr de 17 consilieri locali în funcţie. 
Din partea Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt participă d-nul Primar Tudorică Marian-Viorel, 

d-na Oprișan Florentina - șef Serviciu Buget, finanțe, contabilitate și d-nul Jidovu Laurenţiu, 
secretar al localităţii, care este asistat în notarea discuţiilor de şedinţă de d-nul Jianu Marius, 
consilier – Compartiment Administraţie publică din cadrul Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt. 

 
 
II. APROBAREA ORDINII DE ZI 

 

 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Spătaru Ioana, dă citire ordinii de zi după cum 

urmează : 
 

1. Proiect de hotărâre referitor la: „implementarea  proiectului “ Creșterea eficienței  
energetice la clădiri rezidențiale în Orașul Drăgănești-Olt, județul Olt  – blocurile: A, B, 
C, D, F, G“ și aprobarea documentației la faza D.A.L.I. și a indicatorilor tehnico-
economici ai acesteia”.       

Iniţiator proiect,  Primar, Ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
2. Proiect de hotărâre referitor la: „dezlipirea în două loturi a suprafeței de teren  

intravilan de 24.794 mp, domeniu privat, situată în extravilanul Orașului Drăgănești-Olt, 
T122 P50”.       

Iniţiator proiect,  Primar, Ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
 
 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Spătaru Ioana, supune la vot ordinea de zi, 
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate pentru a celor prezenți). 

 
 
 
 
 



 
 

III.DEZBATEREA ORDINII DE ZI. 
 

 
1. Implementarea  proiectului “ Creșterea eficienței energetice la clădiri 

rezidențiale în Orașul Drăgănești-Olt, județul Olt  – blocurile: A, B, C, D, F, G“ și 
aprobarea documentației la faza D.A.L.I. și a indicatorilor tehnico-economici ai acesteia. 
 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Spătaru Ioana, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Cornel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz  
favorabil proiectului de hotărâre. 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre. 

D-na Oprișan Florentina – Valoarea eligibila a fost aprobată. S-a pornit de la suprafețele 
existente în cărțile funciare. Acum s-a întocmit documentația la faza D.A.L.I. S-au și definitivat 
suprafețele, s-au actualizat cărțile funciare. Au mai fost niște diferențe tehnice. A trebuit luate 
în calcul absolut tot ceea ce înseamnă construcție de bloc ca să nu existe impedimentul de a 
nu fi prevăzute sume pentru reabilitarea lor. După aprobarea acestei documentații, urmează 
proiectul tehnic, apoi proiectul de execuție. Vor mai fi lucrurile de detaliu, adică anunțul, după 
care se va ieși la licitație și apoi se vor executa lucrările. 

D-nul Primar – Acest proiect va ține până în iunie 2026. 
D-na Oprișan Florentina – Da, până în iunie 2026. Cheltuielile pe care noi ni le asumăm 

nu înseamnă plata lor anul acesta. E posibil să nici nu trebuiască să le utilizăm pe toate. Noi 
acum venim cu valoarea estimată a investiției pe suprafețele existente. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Despre câte blocuri este vorba? 
D-nul Primar – Șase blocuri. 
D-na preşedinte de şedinţă, consilier Spătaru Ioana, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 
 
2. Dezlipirea în două loturi a suprafeței de teren intravilan de 24.794 mp, domeniu  

privat, situată în extravilanul Orașului Drăgănești-Olt, T122 P50. 
 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Spătaru Ioana, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz  
favorabil proiectului de hotărâre. 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre. 

D-nul Primar – Este vorba despre suprafața de teren pe care dorim să facem adăpostul 
pentru câini. Din suprafața totală de 24.794 mp am luat 2.000 mp. Dorim să urgentăm 
construirea adăpostului pentru câini. 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Spătaru Ioana, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 

 
 
 
 



 
 

IV. ÎNCHEIEREA ŞEDINŢEI DE CONSILIU 
 

D-na preşedinte de şedinţă, consilier Spătaru Ioana, mulţumeşte consilierilor pentru 
participare şi considerând că s-au atins principalele probleme puse în discuţie, propune 
consilierilor încheierea lucrărilor şedinţei extraordinare de îndată. 

Drept pentru care a fost încheiat prezentul proces – verbal în cadrul şedinţei 
extraordinare de îndată a Consiliului Local Drăgăneşti-Olt.  

 
 
                 Preşedinte de şedinţă,                                                    Contrasemnează,                     
                          Consilier                                                                         Secretar 
                     Spătaru Ioana                                                           Jr. Jidovu Laurenţiu                               

                                      
                                                                      
 

                                                                     Întocmit, 
                                                                      Cons. Jianu Marius                                 


